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Operation

Manual

Product Identification

LIMITED WARRANTY
This product is warranted to be free from defects in material and/or  

workmanship for a period of 2 year from date of original installation, not to  

exceed 30  months from the date of manufacture.

Any component which proves to be faulty in material and/or workmanship  

will be replaced or repaired (at the option of Prince Castle, Inc.) without  

cost to the customer for parts and labor. This warranty covers on-location  

service (i.e. trip charges and/or mileage). Travel mileage is limited to

100 miles (200 Kilometers) round trip (one trip warranty) from an  

authorized service agency or its sub-service agency.

This warranty is subject to the following exceptions/conditions:

•    Use of any non-genuine Prince Castle parts voids this warranty.

• All labor to be performed during regular work hours. Overtime premium  

(the incremental amount) will be charged to the customer.

• Damage caused by carelessness, neglect and/or abuse (e.g.,  

dropping, tampering, or altering parts, equipment damaged in  

shipment, by fire, flood or an act of God) is not covered under this  

warranty.

• All problems due to operation at voltages other than that specified on  

equipment nameplates are not covered by this warranty. Conversion to  

correct voltage is the customer’s responsibility.

• Normal adjustments as outlined in this manual are not covered under  

warranty.

• This equipment must be serviced by Prince Castle Authorized Service  

Agency or a Prince Castle Service Technician during the warranty  

period.

• Wearable items such as (springs, Teflon sheets, bearings) are not  

included under warranty.
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有限保修

本公司担保该产品自原始安装后1年内，该设备不会出现材料和/或工
艺上的缺陷。
如果证明任何部件存在材料和/或工艺上的缺陷，将由Prince Castle公司

将自主选择予以更换或维修，而且客户无需承担零部件或人工费用。
本质保范围涵盖上门服务费（即差旅费和/或里程费）。计数里程上限

为经授权的服务机构或其下属的服务机构来回路途（一次完成保修服
务）100 英里（200 公里）。
本质保受以下例外/条件制约：
•使用任何非Prince Castle 的零配件将导致保修失效。
•与维修相关的所有人力工作将在正常工作时间内完成。如果客户要求
加班维修，需支付加班费用。
•因粗心、疏忽和/或使用不当（如 坠落、篡改或修改零部件，运输途

中造成的设备损坏，火灾，洪水或不可抗力）造成的损坏不属于本质
保范围。
•由于使用不同于设备铭牌规定的电压而造成的所有问题不在本质保范
围内。客户应负责使用正确的电压。
•在保修期内，此设备必须由Prince Castle 的授权维修机构或Prince 
Castle的维修技术人员进行维修。
耐磨配件如弹簧轴承不属于保修范围。
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Safety Information

这些符号是提醒用户按照操作手册和维修说明来进
行操作和维护的重要性。

为了防止触电事故，此设备必须与相邻的带有接
地片的设备进行等电位连接。该设备配有接地端
子并用此标记标示，用于连接导体。

此设备专为商用设备，须由经过培训的专业人士操作。
未经培训或人体、感官、精神控制能力有缺陷者不得
操作该设备，否则可能引起严重伤害。

不按铭牌标示的电压连接设备将会导致设备损坏和保修失效。

Electrical Specifications

Volts Hz

50/60 1300

1800 (CG8-F-HLSCN)

Model Number

Model

tions

初次使用新设备之前，需仔细阅读和理解所有的相关说
明及标签后再进行操作。确保与此设备相关的所有人员
理解设备的操作和安全事项后再使用。

1.应检查所有的运输包装，查看是否有因货运造成的直观损失或隐性
损坏。本设备已经过测试并包装妥当，以确保您收到设备时完好无缺。
如果你收到设备时有破损，无论明显或隐蔽的，必须及时向承运商提
出索赔。

注： 隐藏损害或损失，如果打开设备后才发现损坏，必须在15天内
向承运商提出检查隐性损坏的要求。务必表里原有箱体内物体以及内
外部包装材料，以备检查。承运商对此进行检查，并提供必要的赔偿
申请表。

2. 本设备铭牌上有电压标示，仅适用于交流电。因此必须按照指定的
电压操作。

不按铭牌标示的电压连接设备将会导致设备损坏和保修失效。

DAMAGED POWER CORDS MUST BE REPLACED BY THE

MANUFACTURER, ITS SERVICE AGENT OR SIMILARLY QUALIFIED  

PERSONS IN ORDER TO AVOID A HAZARD.

WARNING

CG8

安全信息

注意

警告

电气规格

电压

220

频率 功率

产品型号

型号 描述

安装

损坏的电源线必须有原厂服务人员、授权的服务代理人或 则同
等资格的技术人员更换，以避免危险事件。

警告注意

Prince Castle有权更改规格和产品设计，而无需另行通知。同时，针对于更改之前购买的设备，厂家有权不做任何新版本相关的零部件的更改或更换。

CG8-1TP  

CG8-1TPK

CG8-F-HLSCN

平板单盖电烤炉

平板单盖电烤炉

平板单盖电烤炉

符合性声明：

本设备含有与食品接触零件：上/下加热板组件（材质：A356铸铝，镀镍）
经过检测零件符合GB 4806.1-2016《食品安全国家标准食品接触材料及制品通用安全要求》与
GB 4806.9-2016《食品安全国家标准食品接触金属材料及制品》相关要求。
产品使用环境及温度：不得接触酸性食品；使用温度250℃以下；连续使用不得超过24小时。
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Initial Start-Up

NOTE: The grill may emit a small amount of smoke as the cooking

surfaces reach 512°F (266°C). Do not be alarmed, as the smoke is  

caused by oils associated with the manufacturing process and will stop  

when the burn off is complete.

4.   Brush off any debris from the toasting surface.

Seasoning the Cooking Surfaces (Non Chrome Surfaces)

First Time Seasoning Daily Seasoning

Follow your company/corporate guidelines for seasoning cooking surface, The grill should not require much seasoning while in use. In most cases, 

or brushing a light coating of the release agent in the morning and

1.   Bring the grill to 300°F (149°C) and leave it on while doing the next occasionally throughout the day will be enough to prevent any sticking. It  

three steps. is not necessary to brush before grilling each item.

2. Brush the cooking surfaces with a release agent. If using an aerosol  

agent, first apply into a cup and then brush onto cooking surface.

3.   Let sit for 20 minutes, and then wipe clean using a warm damp cloth.

Operating Instructions

Cooking Instructions

1.  Start up the unit by placing the power switch into the ON position. The

“heat on” indicator, located above the TEMP button, and the letters “lo”  

will display in the window. This indicates the unit is in a warm-up mode.  

When the preset platen temperatures are reached, the “heat on”

indicator will turn off, the displays will stop flashing, and the unit will

beep three times.

NOTE: Initial warm-up time is approximately 30 minutes.

2. Place a food product on the cooking surface and close the  

corresponding lid.

3. Press the product button for this food product and then press the  

button a second time, starting the cook timer that is shown on the

display. When the cook timer countdown reaches “0” the unit will beep

and the display will flash. Any timing cycle can be cancelled by simply

pressing the product button again.

4.   To turn off the beeper, press the product button. The display will stop

flashing.

5. Raise the lid until it engages the first detent position which holds the lid  

up. Using an appropriate utensil, remove the cooked food product.

NOTE: The use of non-metallic utensils is recommended and will prolong  

the life of the cooking surfaces. However, metal utensils with rounded  

corners may be used.

6.   Using a spatula, scrape any residue on the cooking surface into the

center grease tray. Tray should be emptied and cleaned daily. Do not  let 

food residue constantly sit on the cooking surface as food buildup  will 

increase sticking and smoking. In addition, carbon may accumulate  on 

the cooking surfaces and reduce the cooking efficiency.

NOTE: When not in use it is recommended that the lids be closed to  

prevent heat loss and save energy.

7.   At store closing, turn the unit off by placing the power switch into the

To Switch Between °F and °C

With the power switch in the OFF position, press and hold the left TEMP

button while turning the power switch ON. The display will change to the

opposite temperature mode.

OFF position.

To View Actual Platen Temperatures

1. To view actual platen temperature, press and hold the TEMP

button , The current temperature will appear on the display.A small dot will  

appear to indicate upper platen or lower platen.

2.When the dot appear on the top half of the display ,Temp showed is for

upper platen.

3.When the dot appear on the bottom half of the display ,Temp showed is for

lower platen.
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初次开机

1.  利用设备下面的可调节脚（大约调节1/2")把烤炉调节到合适的
高度。

2.  第一次使用前，用湿布擦拭机器外部和烘烤区域。

3.把机器放置在通风良好的地方，并预热大约40分钟。

注：当烤炉的烹调表面达到512F (266℃）时，可能会释放少量烟雾。
不要惊慌，因为烟雾是生产过程中添加的保护油造成的，当保护油烧
尽后将不再释放烟雾。

4.刷去烘烤表面上所有的碎屑。

操作说明

烹调说明
1.把电源开关开到ON的位置。位于TEMP(温度）按钮上部的“heat  

on（加热）”指示灯和字母“lo”将在电路显示屏上闪烁，这表示设备进
入预热模式，当加热板达到预设温度时，“heat on "指示灯将关闭，
显示窗口不再闪烁，机器会哔哔鸣叫三声。

注：初次预热时间大约为40分钟。

2.把要烤的食物放到下加热板表面上，并盖上上加热板。

3.按下适合这类食物的按钮，然后再次按下该按钮开始烹
调，在显示窗口上将显示烹调时间。当烹调倒计时
归"0"时，机器将会发出哔哔声，且显示窗口将会闪烁，
再次按下食物按钮即可取消定时循环。

4.可按下食物按钮关闭鸣叫声，此时显示窗口
停止闪烁。

5.将盖子提高到第一个制动位置，从而把盖子托起固定住，用合适的
器具取出烹调好的食物。 注：建议使用非金属器具，这有助于延长
烹调表面的寿命，不过，也 可使用有圆角的金属器具。

6.用刮刀把烹饪表面上残留的所有食物刮到集油槽中。应每天清空
和清洗集油槽，不要经常把残留的食物留在烹调表面上，因为食物
积聚后会使加热板表面变粘，而且油烟也会增加。此外，碳也会聚
集在烹调表面上，从而降低了烹调效率。
注：在不使用时，建议盖上盖子，避免热损失，且能省电。

7.烘烤结束后，把电源开关转到OFF位置，关闭机器。

查看加热板实际温度

1. 按住显示窗口右侧的“TEMP"不放，加热板的实际温度将显示
在屏幕上。一个小圆点将显示在屏幕上显示上加热板或下加热
板温度。

2.当小圆点显示在显示屏的上半部分，显示上加热板的实 际
温度。

3当小圆点显示在显示屏的上半部分，显示上加热板的实际温
度。

F°与℃的切换 当电源开关在OFF位置时，把开关转到ON,并按

住TEMP按钮，显示 窗口将转换到温度切换模式，重复此步骤可该
回到原来的温度模式。

依照您的公司/企业的烹调表面干燥处理准则来进行
，或1.让烤炉温度升至300°F(149℃），并在进行以下三个步骤时依然保持这一温度。

2.用隔离剂刷烹调表面，如使用的是气溶胶剂，应先将气溶胶剂挤到杯子里，然后
再涂刷与烹调表面。让烤炉温度升至300°F(149℃），并在进行以下三个步骤时依
然保持这一温度。

3.静置20分钟，然后用蘸有温水的湿布擦拭干净。

烤炉在使用时不需要过多干燥处理。大部分情况下，再早晨涂上一层薄
薄的隔离剂，并在一天内不定时加涂，就足以清除任何粘粘。不必在烘
烤每样事物前反复涂刷。
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Programming Instructions

Figure 1

Figure 2

CG8

设定说明

可在设定模式下调节食物烹调时间和加热板温度，在设
定模式下，如果15秒钟内没有任何一个按钮被按下，机
器将自动退出设定模式并返回正常操作模式。

食物设定

A: 按住显示窗口TEMP按钮大约1秒钟，同时按住食物按
钮 进行设定，（见图一）显示窗口将显示"----"。输入密
码 4，3，2，1（密码将不会显示在屏幕上）接着显示窗
将显 示出当前预设定的烹调时间，且所选食物对应的

LED也会闪 动起来。

B: 按下UP(上）和DOWN(下）箭头形状按钮来调节烹调
时间。

C:按下TEMP按钮保存新的烹调时间值（见图2）。
在此之后，显示窗口将显示当前的预设温度。

D:按下UP(上）和DOWN(下）箭头形状按钮来调节温
度。

E:按下TEMP按钮保存新的温度值。

F:该食物的设定已完成。再次按下TEMP按钮退
出设定模式，或重复步骤B-E对该食物做进一步
调节。

重新设置出厂设置

将所有设置恢复至出厂时的默认值
A:关闭机器
B:按住 “3”按钮不放。 C:重
新启动机器，等待5秒。

Ｄ：放开 “3”按钮 注：在重设默认值后，之前保存的所有设置将丢失！请
谨慎使用本功能。

图一

图二
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Monthly Inspection

Check all bolts/screws and tighten if necessary.

Cleaning

DO NOT IMMERSE OR LET THE UNIT STAND IN WATER. DO NOT

HOSE DOWN THE UNIT. KEEP THE UNIT AWAY FROM RUNNING  

WATER.

DO NOT SPLASH THE CONTROL HOUSING! DO NOT SPLASH THE  

CONDUIT CONNECTING THE TOP AND BOTTOM OF THE GRILL!

DO NOT USE ICE ON COOKINGSURFACE!

CAUTION CAUTION

Daily Operating Hours

1.   After each cook cycle remove all grease and food residues from the

cooking surfaces by scraping with a spatula. The spatula should have

rounded corners to prevent the cooking surface from being scratched

or marked.

2. Wipe cooking surface with a damp cloth if necessary to minimize  

grease buildup. If sticking begins to happen on a regular basis, apply a  

light coat of release agent as described in the “Seasoning the Cooking  

Surfaces” section of this manual.

3. Empty grease tray at least daily or as necessary during high use  

periods.

After Hours

1.   When the unit is at operating temperature (minimum of 300°F [149°C])

press and hold the “4” button on the left display for 4 seconds to

activate the cleaning mode. The display will flash “CLn” and “CLy” while  

the platens are cooling down and the “heat on” indicators will turn off.

When the platen temperatures all reach 300°F (149°C), the display will

show “CLn” and the unit will beep. Platen temperatures will hold at this  

level until the clean mode is cancelled by placing the power switch in  

the OFF position.

2. While in the clean mode, remove burned on grease by applying Sizzle  

Plus™ or a cleaning mixture consisting of 1 Tablespoon liquid dish  

detergent + 1 Cup of warm water to the cooking surfaces with a
sponge or plastic scrubbing pad (remember, cooking surfaces are still

hot).

3.   Rinse surfaces with a clean damp sponge or cloth.

4.   Repeat as necessary.

5. Apply a light coat of release agent as described in the “Seasoning the  

Cooking Surfaces” section of this manual.

6. Use a clean cloth and good nonabrasive cleaner to clean all non-

cooking surfaces including the front displays. Wipe all surfaces with a  

softcloth.

7. To remove carbon buildup (a black matter resulting from burnt on food  

residue, oils, and release agents) from the cooking surfaces, use an  

approved carbon removal agent (aluminum safe) applied in

accordance with the instructions provided with the agent. After this  

process the cooking surfaces will need to be re-seasoned according to
the instructions in the “Seasoning the Cooking Surfaces” section of this

manual. Refer to attached cleaing instrutions.

Platen Surface Limited Warranty Exclusions

Your two sided grill has been designed to give you many years of cooking  

reliability and requires minimum maintenance to keep the surface in its  

original condition. All platen surfaces are warranted for a period of 1 year  

against manufacturing defects to the original owner from the date of  

installation. This limited warranty is void if it is determined by Prince Castle  

or one of its authorized representatives that the platen surface has been  

misused or abused or subjected to the following situations:

1.   Improperly installed.

2. Incorrect voltage applied to unit allowing the surface to overheat and  

discolor.

3. The misuse of any instrument or tool which scratches or makes  

indentations in the surface which could cause the surface to peel,  

flake, or chip off.

4. The use of any chemical or abrasive cleaning solution, griddle brick,  

stone, screen or other cleaning products which could damage and

affect the performance of the platen surface.

5.   The neglect of daily routine maintenance to the platen surface.
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每月检查

检查所有的螺栓/螺丝，如有必要将其旋紧。

注意

不要将设备浸入或直立与水中，不可用水管冲洗设备且设备须
远离流水。
不要让水花溅到控制面板上！ 不要让水花
溅到设备上部和底部的导线上！ 不可将冰
块至于烹调表面上！

日常操作时间

1.在每次烹调结束后，用刮刀刮去烹调表面上残留的所有油脂和食物。
刮刀边缘应为圆角，避免刮伤烹调表面或留下刮缝。

2.在必要时用湿布擦拭烹调表面，以减少油脂的积聚。如果出现
粘黏，依照本操作手册中“烹调表面干燥处理”一节的说明，在表
面上涂上薄薄的一层隔离剂。

3.至少每天，或当使用频率高时，应清空集油盒。

操作结束后

1.当设备处于操作温度（最低300F°【149℃】时，按住显示窗口上 的
“4”按钮4秒钟，以激活清洗模式。当设备慢慢变冷后，显示窗上将交
替闪烁'cln'和'dly'，‘heaton'指示灯也将关闭。当设备温度达到300F°

【149℃】时，显示窗口将显示 'cln'，机器会发出哔哔鸣叫。设备温度
降保存在此水平，直到电源开关转到OFF位置退出清洁模式。

1. 不得 在烤盘表面使用浮石、石板或摩擦剂。
2. 不得 用尖锐的工具或刮刀边缘敲击烤架表面。
3. 不得 使用钢丝绒。
4. 不得 用商用烤炉液体清洁剂来清洗烤炉表面。
5. 滥用 烹调表面不享用保修权。

清洁

2.当在清洁模式下，把Sizzle PlusTM 或一大匙液体碗碟清洁剂加一
杯温水混合成的清洗剂倒在烹调表面上，用海绵或塑料洗涤垫洗去烘
烤时积聚的油脂（注意烹调表面温度仍较高）

3.用干净的湿海绵或湿布擦拭表面。

4.在必要时重复以上步骤。

5. 依照本操作手册中“烹调表面干燥处理”一节的说明，在表面上涂上
一层薄薄的隔离剂。

7. 使用经认可的除碳剂（对铝安全），并依照除碳剂的说明书，去除
烹调表面的碳堆积（因残留的食物，油和隔离剂烧焦后留下的黑色物
质）。在完成此步骤后，需依照本操作手册中“烹调表面的干燥处 理”

一节的说明重新对烹调表面做干燥处理。

6. 用干净的布和温和的无摩擦清洁剂擦拭所有非烹饪表面，包括前
部的显示窗。用软布擦拭所有表面。

烤盘表面有

本双面烤炉能给您带来多年的烹调可靠性，只需基本的保养就能让
表面完好如初。所有烤盘表面如系制造上的缺陷，均享受从原所有
者安装之日起1年的保修，如经Price Castle或其授权的某代表判
定，系用户无用或滥用烘盘表面，或属于以下情况时，将不享有本
有限质保：

1.安装不正确。

2.烤炉接通的电压不正确，使表面过热且变色。

限质保除外条款

3.误用了对表面形成刮擦或刻痕的任何器具或工具，从
而使表面脱离，剥落或碎裂。

4.使用了会损坏并影响烤盘表面性能的任何化学或磨蚀
性清洗溶液。

5.忽视对烤盘表面的日常常规保养。

注意
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Platen Temperature Calibration

This process is necessary only when a platen temperature reading on the  

grill display varies more than a few degrees from the reading of a  

calibrated pyrometer used to measure the temperature of the same  

platen. The grill is calibrated before leaving the factory so this process  

should only be necessary on rare occasions.

1. Turn off the power switch. Press and hold both the UP(1) and  

DOWN(2) arrow buttons on the display while the power switch is  

turned on (see Figure 3). Input the passwords, then the display will  

show “SET.”

2.Press and release the TEMP button on the  display. The display

will alternate between the top platen temperature and “T1”. Press  

either the UP or DOWN button to change the displayed temperature to  

match the reading from the pyrometer (max adjustment is ±27°F  

[±15°C]).

3.Once the platen has been adjusted, press and release the TEMP  

button on the display again (see Figure 4). The display will  

alternate between the top  platen temperature and “T2”. Press

either the UP or DOWN button to change the displayed temperature to  

match the reading from the pyrometer.

4.Press the TEMP button on the display or turn off the power switch  

to save the new settings.

Figure 3

Figure 4

CG8

加热板温度校准

只有当设备显示窗上加热板的温度读数与用来测量
加热板温度的校准温度计实际读数相差数度时，才
有必须实现此步骤。设备在出厂前已经校准，所有
只有少数必要的情况下才会用到此步骤。

1.关闭电源开关。当电源开关打开时，同时按住显示窗
的UP(1)和DOWN(2)键形按钮（见图三）。显示窗口上
显示"SET"。

2.按下并放开显示窗口TEMP按钮。显示窗口将在上加热板 和
"T1"之间切换。按下UP或DOWN按钮，对照温度计上的读数更
改显示窗口中的温度（最大调节幅度为±27°F【±15℃】）

3.当调节好上加热板温度后，再次按下并放开显示窗口上的TEMP  

按钮（见图四）。显示窗口将在下加热板与“T2"之间切换。按下
UP或DOWN按钮，对照温度计上的读数更改显示窗口中的温度。

4.按下显示窗口旁的TEMP按钮，或关闭电源开关来保存新
设置。

图三

图四
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Exploded View

CG8

爆炸图

默认机型 CG8-1TP

序号 料号 描述 备注 序号 料号 描述 备注

1 429-133AS 防烫罩组件 1TP&1TPK 11 CG-561S 变压器

429-565S 防烫罩组件 F-HLSCN 12 429-134TFS 断路器

2 429-107S 上加热板组件 1TP&1TPK 13 429-102AS 电源线 1TP

CG-0041S 上加热板组件 F-HLSCN 72-4233S 电源线 1TPK

429-130S 上加热板软管导线组件 未显示 524-123S 电源线 F-HLSCN

429-121S 上加热板传感器组件 未显示 14 429-400AS 拉簧组件（包括弹簧）

3 429-110AS 手柄摇杆 CG-046S 弹簧

429-109AS 手柄 15 CG104A 背面弹簧档位机构

4 429-125AS 油盒 1TP 16 429-122S 波子螺钉

429-140S 油盒 1TPK 17 429-124AS 高度调节块 1TP&F-HLSCN

CG-600S 油盒 F-HLSCN 429-139S 高度调节块 1TPK

5 429-126AS 开关显示薄膜 18 429-106AS 下加热板组件 1TP&1TPK

6 429-128AS 主电路板 CG-6061S 下加热板组件 F-HLSCN

7 CG-531AS CG8连接PCB板 429-131S 下加热板传感器组件 未显示

8 78-233TFS 防水开关 429-200S 温控器 未显示

9 86-255S 脚垫（4只） 19 65-058S 继电器

10 CG-535A 油盒支撑件
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线路图
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